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BEVIS OM ANSLAGSDAG 
Kommunstyrelsens protokoll är justerat §§198 & 210 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Sammanträdesdatum 

Anslaget sätts upp 
Anslaget tas ned 
Förvaringsplats för protokollet 

Underskrift 

Utdrags bestyrkande 

Ordförandes sig natur Justerandes signatur 

3 juni 2019 
4 juni 2019 
26 juni 2019 
Nacka stadshus 
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KFKS 2019/482 

Anmälan enligt miljöbalken om krossning och sortering 
på fastigheten Sicklaön 134: I inom projekt "Nya gatan" 
Yttrande till mi(jii- och stadsbyggnadsnämnden i ärende M 2019-710 

Beslut 
1. Kommunstyrelsen antar yttrande till miljö- och stadsbyggnadsnämnden enligt 

bilaga 1 till tjänsteskrivelse daterad den 27 maj 2019. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

Ärende 
Inom ramen för projektet "Nya gatan" har Skanska gjort en anmälan om att krossa berg 

inom fastigheten Sicklaön 134: 1. Miljöenheten har gett kommunstyrelsen tillfälle att yttra 

sig över anmälan. Verksamheten kommer att alstra buller och damm som riskerar påverka 

omgivningen. I det föreslagna yttrandet framgår i huvudsak att kommunstyrelsen inte har 

några invändningar mot den anmälda verksamheten under förutsättning att bullerfrågan 
utreds ordentligt, att gällande bullerkrav klaras och att försiktighetsåtgärder vidtas för att så 

långt som möjligt minska omgivningspåverkan ifråga om buller och damm. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från enheten för fastighetsförvaltning den 27 maj 2019 

Bilaga 1 Förslag till yttrande över anmälan om krossning och sortering på fastigheten 

Sicklaön 134: 1 

Bilaga 2 Anmälan om krossning och sortering inklusive bilagor 

Bilaga 3 Yttrande från huvudskyddsombuden 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med förslaget från enheten för fastighetsförvaltning 

Beslutet justerades omedelbart. 

Protokollsanteckningar 
Tomas Ottosson (V) lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiets 

kommunstyrelsegrupp: 
"Vänsterpartiet anser att dialog/ samråd med de som är berörda av buller och damm 

saknas, vi tror att information och att ta emot bra ideer från de som berörs, både boende 

och arbetande i området, kan förbättra planeringen av hur stenkrossen ska fungera i 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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stadsmiljön. Oron hos närboende och från folk med näraliggande arbetsplatser kan vara 

stor och behöver mötas av de som kan informera bäst om planering och dess effekter och 
påverka hur driften kan ske. 

Det behöver också finnas en plan for hur stenkrossen kan stängas om situationen blir värre 

än vad som planeras och räknas med i underlaget idag. 

Om ovanstående frågor löses, ser Vänsterpartiet att tjänsteskrivelsen har en viktig poäng 

med att den tunga trafiken som stenkrossen spar in på är ett viktigt bidrag till minskade 
koldioxid utsläpp och förbättrad trafikmiljö i området. 

Det är alltid bekymmersamt med planering av var stenkrossar lokaliseras vid stora 

anläggningsarbeten. En bra ide vore att planera for var sten krossas och att entreprenörerna 

får samarbeta for att minska problemen for boende och att koldioxidutsläppen kan 

minimeras. Alllt detta borde vara klart innan spaden sätts i marken." 

Christina Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet for Nackalistans 

kommunstyrelsegrupp: 

"Mesta möjliga hänsyn måste tas både till barnens och de äldres utemiljö vad gäller buller 
och damm. Om inte Skanska följer de krav som kommunen ställer måste man kräva att vite 
ska utbetalasav den felande parten." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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KFKS 2018/939 

Tilldelningsbeslut i upphandling av konstgräs 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tilldela avtal i upphandlingen av konstgräs till Unisport 
Scandinavia AB med organisationsnummer 556562-0522. 

Beslutet justeras omedelbart. 

Kommunstyrelsen delegerar till enhetschef på enheten för bygg och anläggning att teckna 
avtal med antagen anbudsgivare . 

.. 

Arende 
I kommunens annonserade upphandling av konstgräs har fyra anbud inkommit. 
Krav som ställdes på leverantören i upphandlingen var på ekonomisk och finansiell 
stabilitet samt krav på relevant erfarenhet. Krav ställdes på att Naturvårdsverkets 
rekommendationer för anläggning av konstgräs ska följas. 
Utvärdering baserades utöver pris på anbudsgivarnas förmåga att ge kvalitet i sin leverans i 
form av smarta lösningar för anläggning av konstgräs. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från inköpsenheten och enheten för bygg och anläggning den 3 juni 2019 
U tvärderingsprotokoll 

Besluts gång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med förslaget från inköpsenheten och enheten för 
bygg och anläggning. 

Beslutet justerades omedelbart. 

Protokollsanteckningar 
Sidney Holm (MP) lät anteckna följande till protokollet för Miljöpartiets 
kommunstyrelsegrupp: 
"Fler och fler fotbollsplaner i Sverige beläggs med konstgräs samtidigt som 
larmrapporterna om att dessa läcker ut microplaster i naturen blir alltfler. Microplaster, 
sådana där som hamnar i skog, mark, vattendrag, hav och i fiskar och andra djur och 
därmed till slut på din och min tallrik och i våra magar. Microplaster är ett stort 
miljöproblem och därför måste vi noga bevaka utvecklingen inom området konstgräsplaner 

Ordförandes sig natur Justerandes signatur 
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så vi hela tiden använder den senaste och miljöbästa tekniken. Särskilt när det gäller 

granulatet i underlaget eftersom det är det som är det stora problemet. Konstgräsplaner i 

sig är populära, håller för många spel timmar och är ett måste för en kommun som Nacka 

med begränsade markresurser. 

Nacka har idag inga konstgräsplaner med granulat av nermalda bildäck utan samtliga planer 

använder sig av mer miljövänliga alternativ. De är dock inte de mest miljövänliga 

granulatalternativen på marknaden. Hittills har det varit ett problem att ha andra typer av 

granulat då underlaget spelar roll för bollens studs och det finns också regler som 

fotbollsförbunden satt upp kring vilken studs och - i förlängningen - vilket granulat det 

ska vara. Men hittills betyder inte att utvecklingen står still och det finns idag ett alternativ 

som Nacka absolut bör titta på, granulat från sockerrör. Saltex BioFill är världens första 

100% växtbaserade ifyllnadsgranulat som är industriellt processat och ett betydligt bättre 

alternativ till olika gummigranulat. 

En kommun som vill vara bäst på att vara kommun måste hela tiden hela titta på nya bättre 

alternativ när sådana kommer, och eftersom Nacka ska vara bäst, så måste det rimligtvis 

även gälla konstgräsplanerna. Miljöpartiet vill att kommunen tittar på denna nva typ av 

granulat för att minska fotbollsplanernas negativa miljöpåverkan." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 


